
 

 

 

 

 

 



1) Udrugama će biti poboljšane mogućnosti djelovanja. 
2) Koristan prostor za rad udruga u adekvatnoj uvjetima 
3) Super je da udruge imaju svoje prostore, a i restoran je potreban. 
4) A tko ce raditi u restoranu ,davati privatniku je glupost ,a on da minimalac ,zato nakon 

23 godine staza konobar sam ,otisao u Plamen i placen sam za svoj rad.zavrsen 
konobar ,sommelier ,sli uzalud ,privatni restoran je propast za grad i radnike 

5) Smatram da nema pre velik utjecaj u svakodnevnom zivotu gradana 
6) Nema nekakvog značaja. 
7) Ok ali samo za potrebe onih koji su nam ostavili grad u nikakvom stanju... bolje da je 

napravito nesto za mlade 
8) Uložen novac u tu zgradu trebao je otići u druge svrhe. 
9) Bezveze bolje da je na to mjesto prosiren djeciji vrtic 
10) Sve 5 
11) Prostor pridonosi unaprijeđenju rada udruga na području grada. 
12) Nema kritike, Josipe vodi nas do vrha 
13) Da bi aktivnije radile trebaju imati svoj prostor 
14) Nepotrebno bacanje novaca 
15) sve ok. 
16) Sve pet! 
17) Korisno 
18) Prevelika, ne uklapa se u ostatak infrastrukture, restoran upitan jer to nije posao 

Grada već privatnika. 
19) Sve ono što građanima doprinosi za bolje sutra uvijek je dobro 
20) Potrebno. 
21) Prostor ima značajnu vrijednost za udruge koje ga koriste. Ured, sjedište, adresa, 

sastanci, sve to na jednom mjestu omogućuje lakši rad i pridonosi razvoju udruge a 
time i kroz rad udruge i razvoju zajednice 

22) Uz postojeću kinosalu i pripadajuće prostorije koje su sada u vlasništvu Grada, možda 
je postojalo i lokacijski i financijski pristupačnije rješenje. Svakako bi trebalo 
preurediti zgradu kina u suvremenu multimedijsku i koncertnu dvoranu, a prostorije 
na katu dati na korištenje PO Glazbene škole Požega. Podstanarstvo u OŠ loše je 
rješenje. 

23) Prostor za sve udruge super 
24) Jako je bitno da se u Kutjevu ima prostora i mjesta za održavanje radionica, 

sastanaka... 
25) Idealno bi bilo kada bi se tu mogla održavati nastava za glazbenu školu. 
26) Odličan za procedbu radionica u konferencijskoj sali i manjih predavanja te edukacija. 
27) Potrebno svima 
28) Kutjevu baš treba takav prostor, a osobito restoran! 
29) I imaju korist i než 
30) Sve je super 
31) Prostor za udruge i sam restoran koji treba Kutjevu. 
32) Ideja nije loša. Lokacija ok. Restoran je planiran za nogometaše. 

 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



1) Treba težiti da svako dijete uzima mogućnost biti dio vrtića. 
2) Rasterećenju vrtića u kutjevu te omogućavanje stanovnicima vetova bolju kvalitetu 

života jer omogucavanje vrtića svakom djetetu treba biti standard 
3) Potrebno je jer je vrtić u Kutjevu prepun. 
4) Vrtica nikad dosta ,tako da cista petica . 
5) Olaksava zivot stanovnicima Vetova i okolnih manjih mjesta 
6) Rasterećenju vrtića u Kutjevu 
7) Top i napokon 
8) Vrtić uvijek ima koristi. 
9) Odlicno treba jer djece ima, moja djeca nejdu u vrtic jer nisu upala ja nemogu ici radit 

jer nema ih tko cuvat 
10) Super lokacija 
11) Danas bi svako dijete trebalo imati mjesto u vrtiću, definitivno potrebno Vetovu kao 

mjestu gdje i dalje ostaju mlade obitelji s djecom. 
12) Bravo Joka doktoreee 
13) Da se rastereti postojeći u Gradu Kutjevu 
14) Vrtici ce uvijek biti popunjeni! 
15) ok 
16) Prekrasno. 
17) Potrebno, odlično. 
18) Rasterećenje za vrtić u Kutjevu i normalno više mjesta za djecu sa područja grada 
19) Broj djece se smanjuje. Vrijeme će pokazati postoji li korist. 
20) Svaki vrtić ima nemjerljiv značaj za svako dijete i uz roditelje je osnova razvoja 
21) Vrtići su prijeko potrebni- očigledno. 
22) Valja voditi računa o tome da se opet ne "preračunate" u planiranom kapacitetu kao 

što je bio slučaj u Kutjevu. I pošteno i dostojno platite djelatnice/ke! 
23) Sva djeca upisana u vrtic super 
24) Samim time rasteretit će se matični vrtić. 
25) Vrlo vazan projekt sto se tice djeve 
26) Puno roditelja treba vrtić i ovo je pogodak! 
27) Hoće li onda za kutjevačku djecu biti mjesta u sadašnjem vrtiću? 
28) Sve je vise djece i puno djece ne moze dobiti mjesto u vrticu u kutjevu tako da bi ovo 

puno znacilo za brojne roditelje koji nemaju gdje sa svojom djecom dok radet 
29) Rasteretiti time vrtić u Kutjevu. 
30) Treba još ovakvih projekata, čak napraviti igraonice. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 



1) Napokon i naša djeca imaju nešto što će ih veseliti, a senioroma će omogućiti bolje uvjete za 
treniranje 

2) Ok... 
3) Sto vise klinci budu na terenu ,manje ce gledati u mob ,tako da 5/5 
4) Mislim da nema potrebe 
5) To nije bilo potrebno. Djeci je potrebno igralište gdje će biti ljuljacke, tobogani... 
6) Super i odlicna stvar za sve dobne skupine gradjana i gradjanki Kutjeva 
7) Ovo koristi samo pojedincima, ne cijeloj zajednici 
8) Ako ce odvuci djecu od kompjutora onda ce imati velike koristi 
9) Ovo nam netreba postoji igraliste, bacanje novaca na umjetnu travu 
10) Smatram da Kutjevu kao maloj sredini nisu potrebni skupocjeni i dodatni (veliko) nogomenti 

tereni. :) 
11) Takve stvari ne otvaraju nova radna mjesta 
12) Samo se ulaže u nogomet. 
13) Mislim da omjer uloženog novca i razine na kojoj je nogometni klub kao i broj stanovnistva 

koji ce isti koristiti je smijesan. Mozda je i nespretan izraz "ulozeno" jer bi to znacilo da se od 
istog na neki nacin taj ulog vraca sto ovdje nije slucaj, ovdje je novac samo potrosen na nesto 
sto koristi nekolicina gradjana. 

14) Hejteri mogu samo da šute, Josipe ikono vodi nas do vrha 
15) Budućnost naše djece kroz sport i veca zainteresiranost 
16) Nece pomoci teren ako nema adekvatnih trenera za djecu. 
17) ok 
18) Po meni bolje je prirodno. 
19) Značajna korist, ali se potrošilo jako puno novca. Osim u sportsku infrastrukturu trebalo bi se 

više ulagati u ostale segmente društva kao što su turistička infrastruktura i sadržaj za goste 
koji dolaze u Grad 

20) Potrebno pojedincima. 
21) Podrška svim sportskim aktivnostima 
22) Lijepo za ljubitelje nogometa. Treba osigurati uvjete za druge sportove. 
23) Svima zainteresiranima daje priliku za trening 
24) Uložena sredstva bilo je pametnije usmjeriti u izgradnju staračkog doma za kojim Kutjevo 

vapi. Nogomet, uostalom, nije jedini sport. Bazeni? Dok se stadion čuva i štedi, maksimalno 
se eksploatira igralište OŠ za koncerte i raznorazna događanja koja nemaju veze s odgojem i 
obrazovanjem. Jako loša praksa! 

25) Dobro ali ima vaznijih stvari koje treba rijesiti 
26) Odličan poticaj u borbi s ekranizacijom kod djece. Treba ih usmjeriti na sport, a teren će 

svakako tome doprinjeti. 
27) Neke ulice u Kutjevu a i mjesta općine nemaju kanalizaciju u 21. stoljeću, ali je umjetna trava 

izgleda bitnija! 
28) Sve za mlade 
29) Treba negdje okupiti mlade, bolje na igralištu nego u birtijama. 
30) Bolje da se otvaraju nova radna mjesta 
31) Po meni je to nebitno. Već postoji jedan teren sa umjetnom travom koji je sasvim dobar i 

dovoljan za potrebe nogometaša. Uložite u nešto drugo. 
32) Mogućnost bavljenja sportom na visokom nivou, svaka čast. 
33) Trebalo bi postaviti automatsko svijetlo koje korisnici samostalno uključuju na vrijeme od 30 

min - kako na umjetnoj travi, tako i na košarkaškom igralištu. Najčešće se dolazi igrati u 
večernjim terminima, a onda dolazi do problema rasvjete. Mislim da bi se na ovaj način riješio 
taj problem. 

34) Previše novca potrošeno. Isti efekt se mogao dobiti za puno manje (provjereno). 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 



1) Jedini u županiji nemamo tržnicu od gradova pa je ovo svakako koristan projekt 
2) Odlično 
3) Ovu staru ne posjecujem ,jer lici na 80 godine ,niti parkirati kad je prodaja ,niti opg 

imaju mjesta( jos da mi Galica i njegov.smrad vina maknete ,bio bi zahvalan.o glazbi u 
2 ujutro da ne pricam 

4) Smatram da je trznica preko potrebna nasem gradu ne samo zbog potrosaca nego i 
poticanja domacih i lokalnih proizvodaca 

5) Ovo je jedna od boljih ideja. 
6) Da je i najmanja ako je lijepo uredita bit ce od koristi 
7) Nije nešto ekstra, ali ajde. Da se ne mora u Pž. 
8) Odlicno ovo treba 
9) Tržnica je potebna svakome gradu, kako bi proizvođači imali priliku izložiti i prodati 

svoje proizvode. 
10) Super 
11) Ukoliko se istovremeno potaknu gradjani na bavljenje poljoprivredom i stvaranju 

vlastitih proizvoda koje ce prodavati na toj trznici, samo u tom slucaju ima smisla. 
12) Neće mi ljudi vise dolazit na otok kad idu s pijaca ocjena 10/10 
13) uvijek bitna u jednome gradu jer ljudi dosta toga imaju za prodati domace 
14) Bit ce korisno ako bude otvoreno jos koji dan osim petka, a posto vecina izlagaca 

radije prodaje u Pleternici nego u Kutjevu drugim danima se nece imati sto kupiti na 
trznici. 

15) ok 
16) Pametna ideja. 
17) Tržnica je prijeko potrebna 
18) Odlično i potrebno. 
19) Žalosno što grada već nema tržnicu 
20) Imat će korist ako bude imao tko izlagati i prodavati svoju robu. Na sadašnjem 

prostoru tržnice premalo je izlagača. 
21) Gradska tržnica, duh grada 
22) Ni tržnica kakvu imamo nikada nije zapravo zaživjela. Lokacija nije najsretnije rješenje. 

Potaknite neki trgovački lanac da nam dođe u Kutjevo. Prostor KTC-a zjapi prazan, a 
mi ovisimo o NTL-u, MIP-u i Pivcu. Navodno smo grad. 

23) Treba ju izgraditi cim prije 
24) Ukoliko se Kutjevo bude nastavilo razvijati i graditi možda i provuče sve veći broj 

mladih ljudi. Ali uz tržnicu, još bi više trebao jedan mali trgovački centar ili bar 
kvalitetna trgovina. 

25) Kutjevu kao gradu potrebna je trznica 
26) Odlična ideja. Tako će lokalni proizvođači moći prodavati svoje proizvode. 
27) To je jedna od najpotrebnijih stvari. Bolje je otići na tržnicu po kvalitetnu i domaću 

hranu nego u trgovine koje su itekako preskupe. 
28) Domaći proizvodi! 
29) Nadam se da će tržnica raditi više od 1 dana u tjednu. 

 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



1) Super 
2) Uvjeti u sadašnjem domu nisu zadovoljavajući a novi dom treba prilagoditi potrebama 

vatrogasaca 
3) Ako ce Asenbreneri siriti carstvo ,onda je ovo za njih ,ako je dvd onda je dvd ,a ne me 

tjerati da platim clanarinu.koju necu i ne zelim placati.ime dvd Asenbrener. 

4) Šta fali starom domu samo se treba malo sredit.. I biče top     
5) Smatram da nije hitna investicija i da ima prioritetnijih stvari 
6) Postoji potrebnijih stvari od toga trenutno. 
7) Kutjevo to zasluzuje 
8) Nema potrebe, jer ovo funkcionira. 
9) Ok 
10) Podržavam renovaciju i unaprijeđenje vatrogasnog doma, no smatram da neke 

komponente nisu potrebne. (pretjerivanje s modernizacijom) 
11) Ne razumijem se u potrebe dvd-a pa tako ne mogu niti komentirati opravdanost. 
12) Neće mi ispred kuće više svirat bravo svima 
13) potrebno ali nije prioritet...smatram da još postojeci moze izdrzati 
14) Dvd Kutjevo kao i sam vatrogasni dom u Kutjevu je odavno privatiziran tako da novi 

dom nije potreban. U vatrogasnom domu su se nekad mogle odrzavati proslave a 
danas to nije moguce zbog "privatizacije" istog. 

15) ok 
16) Super 
17) Ali ne na ovoj lokaciji, vec u industrijskoj zoni. 
18) Oke ako je potrebno. 
19) I sam sam vatrogasaca 
20) Sadašnji vatrogasni dom nema nikakvu korist za građane. Ako tako bude s novom 

zgradom onda nikakva korist. 
21) Jako bitan čimbenik za sigurnost ljudi i imovine 
22) Slažem se i s potrebom izgradnje i s lokacijom. Razmislite o preuređenju starog doma 

u starački dom. Postoje još neke povoljne lokacije, npr. kuća pokojnog Joze Jurišića u 
Radićevoj ulici. 

23) Zasto stari dom nije dobar 
24) Vrlo vazan projekt za vatrogastvo 
25) Ako će dvoranu moći koristiti i građani, ideja je dobrodošla. 
26) Bilo bi od koristi, ali već DVD imamo, a neke druge stvari su potrebnije i hitnije od 

ovoga. 
27) Sigurnost! 
28) Svakako bitna stavka mada je moje mišljenje da lokacija nije dobra. Bolji izlaz na 

glavne ceste imali bi da je smješten u Industrijskoj zoni 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 



1) Vjerujem da će se obogatiti kulturni život u gradu još više poboljšanjem uvjeta. 
2) Odlično 
3) Super, ne sviđa mi se budući izgled zgrade, izgleda kao trgovački centar. Trebala bi 

izgledati malo tradicionalnije, u skladu s arhitekturom ostalih zgrada i kućica u centru. 
4) Odlicno 
5) Mislim da je stvarno potrebna renovacija kinodvorane radi podizanja kvalitete zivota 

gradana. Potrebna je cesca kino projekcija filmova i kazalisnih predstava 
6) Super ideja. 
7) Ajde ok ako vec mozemo pare EU iskoristiti 
8) Ajde nije loše za kulturnu djelatnost područja. 
9) Ok 
10) Sviđa mi se više nego ulaganje u NK. 
11) Podrška za poticanje kulture i kulturnog uzdizanja građana! 
12) Super 
13) I postojeci prostor je pokazao koliko je koristan, ovako kultura u nasem gradu moze 

jos vise procvjetati. 
14) Mladi narastaj se treba sto vise educirati kroz predstave kazalista ,knjige mimo 

televizora 
15) Odlicno za skolsku djecu, ali nazalost za par godina ju nece imati tko koristiti. 
16) ok 
17) Fenomenalno! 
18) Potrebno za kvaliternije kulturne sadržaje i koncerte. 
19) Kultura je ogledalo društva 
20) Ovakva zgrada je potrebna, ali potrebno je podići svijest ljudi za kulturna događanja. 
21) Uz sportske terene još jedan važan prostor za razvoj društvenog života grada 
22) Bravo!!! Eto, čitate mi misli! Konačno!!! 
23) To je potrebno svaka cast na ideji 
24) Ima puno muzickih talenata 
25) Ovo je ono što Kutjevu baš treba jer sada nemamo primjeren prostor za kulturna i 

društvena događanja. 
26) Izbor za provođenje slobodnog vremena koji je dan mladima je u kutjevu jakoo mal, 

stoga bi ovo bila odlična opcija da se i mladi i stariji zabave. 
27) Poradi kulturnog uzdizanja mladih, a i starijeg stanovništva, da ne moraju u druge 

gradove. 
28) Prostor za Glabenu školu je bitan, a i odavno obećan. Nadam se da će dvorana biti 

toplija. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



1) U prijestolnici graševine ovo je potrebno zbog turizma. 
2) Pokretač razvoja turizma 
3) Ne sviđa mi se zgrada. Gretin park je super ideja. 
4) Maknite Galic podrum sto dalje ,glasna glazba ,smrad iz vinarije po ljetu , nitko ne 

reagira jer je to Joza Galic,pisao sam portalima ,ali svi sute ,a ovdje moze do 2 ujutro 
da partija ,a ja na posao od 5 . 

5) Treba uloziti u ono po cemu smo prepoznatljivi a to je vino   
6) Previše kuća grasevine u malom mjestu. 
7) Da to je to ....Kutjevo je graševina a graševina je Kutjevo 
8) Zar je uistinu potrebo još nešto vezano za vino?? 
9) Odlicno 
10) Značajna korist za turizam, odlična ideja. 
11) Smatram da takav projekt u skorijoj budućnosti nije potreban i da nema perspektivu u 

maloj sredini poput Kutjeva. 
12) Super 
13) za jedan grad kao Kutjevu jako bitno ali nije prioritetno 
14) Nepotrebno! 
15) Dizajnerski (vanjski) izgled mi se ne sviđa za kuću graševine 
16) Izvrsno! 
17) Treba biti objekt od strateškog interesa za Grad 
18) POTREBNO. Gradu kao što je Kutjevo, Kuća graševine će odraditi veliki dio turizma, 

ako ne i cijeli. 
19) Vinogradarski smo kraj sa najboljom graševinom 
20) Bilo bi lijepo imati ovakvu zgradu. Još jedna suvenirnica?! 
21) Značajna korist u smislu da će time Kutjevo i pokazati da je hrvatska vinska prestolnica 
22) Uz suveninarnicu koja zaslužuje pohvale, svakako ima potencijala postati 

prepoznatljiva turistička točka. 
23) Jedva cekam to vidjeti 
24) Uz ovakva mjesta, Kutjevu je potrebnije nešto gdje bi se otvorila nova radna mjesta i 

privukli mladi ljudi. 
25) Kutjevo grad vina 
26) Za vinski kraj savršeno. 
27) Ne zna što specijalno reći o ovome. 
28) Ok 
29) Projekt nema ekonomsku isplativost. Previše stakla, prvi malo jači vjetar i biti će 

problema. Zgrada prevelika, neugledna i svojim izgledom uopće se ne uklapa. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



1) Zanimljivo. 
2) Top ideja pa to nema nitko 
3) Super 
4) tu bi se lokalni pijanci mogli svakodnevno častiti 
5) Naravno 

6) To je več korisno svaka čast...        I stavite jednu slavinu za gaziranu vodu 

da si ljudi mogu spiti gemišt kaj ne..      
7) Jako mi se svida 
8) To može proći. 
9) Da to je Ok 
10) Apsolutno nikakva korist za život građana, čisto pranje novca. 
11) Ok 
12) Inovativno. 
13) Podrška za uređenje prostora i prezentiranje Kutjevačkog vinogorja. 
14) Dobra ideja 
15) Moglo bi biti zanimljivo posjetiocima. Jedino zabrjnjavajuce je higijensko 

odrzavanje takve postave. 
16) lijepo ali smatram da ima puno bitnijih stvari 
17) Nepotrebno! 
18) ok 
19) Na Trgu graševine može biti samo fontana graševine! 
20) Čudno izgleda, ali ideja je dobra i treba se poraditi na tome, ali da bude 

kvalitetno. 
21) Bez komentara 
22) Možda samo atrakcija, ali ništa za građane. 
23) Možda bude zanimljivo 
24) Nedovoljno objašnjeno. Na Trgu borave i maloljetnici. Sustav kontrole? 

Maknite ono ruglo od grozda s pločama vinara i nemojte ga zamijeniti novim. 
Ako već budete, možda malo kreativniji pristup? Bicikl na kojem se mora 
odvoziti određena kilometraža da bi vino "poteklo"? Pijani podij kao simulacija 
pijanstva - nešto edukativno što potiče zdrave stilove života. 

25) ???? 
26) Totalno nepotrebno uz puno neophodnijih stvari. 
27) O kojim vi turistima govorite?! 
28) Moze a i nemora ali kao grad da 
29) Napokon da se ono ruglo ispred gradske kuće makne. 
30) Ovo zvuči jako dobro. To bi bila odlična atrakcija za turiste. 
31) Ok 
32) Podržavam projekt. Interesantan. 

 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 



1) Grad kakav treba biti 
2) Lijepo 
3) Pa stari se samo zove trg , izgled je obicnog raskrizja . Iskreno samo. 
4) Kritike koje najesce cujem je trenutni izgled i estetika trga i mislim da bi ovo odlicno i 

osvjezavajuce izgledalo kao novi dio trga 
5) Treba urediti trg. 
6) Ajde napokon da se od Kutjeva napravi nešto .... hvala Josipu ako uspje pola ovoga 

ostvatiti jer njegovi predhodnici su ostavili Kutjevo u goreme stanju nego su ga zatekli 
7) Ionako ničemu trg ne služi, čemu lupati još novaca u to. 
8) Prelijepo 
9) Odlicno 
10) Potrebno je uređenje tog dijela. 
11) Možda će biti problem prometna povezanost 
12) Razmišljati o potrebama stanovnika na tom području koji će biti zahvaćeni takvim 

uređenjem. 
13) vise bitno od fontane,jako lijepo osmisljeno 
14) Uređenje potrebno, fontana nepotrebna 
15) ok 
16) Vau 
17) Odlična ideja! 
18) Super Kutjevo potrebno osvježenje zaslužuje trg kao i svi gradovi 
19) Zanimljivo jer daje infrastrukturu za manifestacije, a ostatak godine bi moglo "zjapit" 

prazno, treba se dobro održavati da ne propadne. Povezati sa sajmovima, udrugama 
ili nečim, da svaki vikend bude barem neka aktivnost tamo. 

20) Za pohvalu 
21) Pitanje je za koga? Svjedoci smo da je grad nakon radnog vremena i vikendom pust. 
22) Zahtjevan projekat koji bi bitno izmjenio vizure grada, na bolje 
23) Ako planirate zatvoriti Ulicu Kralja Tomislava za potrebe Trga, a taj plan postoji, 

NIKAKO ne podržavam. Napravit ćete slijepo crijevo od "Gornjeg kraja". Jeste li svjesni 
toga da je ta ulica, osim zaobilaznice jedini pristojan pristup Radićevoj ulici? 

24) Cool 
25) Jako potrebno 
26) Predivno! 
27) Prvo zadržite ljude u Kutjevu nekim radnim mjestima a ne ovim glupostima 
28) Sviđa mi se. 
29) Zanimljivo. 
30) Projekt neće proći jer stanari zgrade ne žele na svojoj parceli još jednu zgradu. I kako 

mislite da stanari u zgradi u kojoj je općina dolaze do svojih stanova ako je zgrada 
spojena sa zgradom kombinata 

 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 

1) Krucijalno za razvoj turizma, a posebice ako budu zatvorenog tipa. 
2) Svakako u sklopu sportsko rekracionog centra. Što se takvih sadržaja tiče najbolje u 

blizini stadiona pa će biti od koristi sportašima, djeci a i kad gledatelji dođu gledati 
utakmice mogu vidjeti šta im možemo ponuditi pa se odluče doći 

3) Svakako je potreban jedan zatvoreni da se tijekom godine može održavati škola 
plivanja i da sva djeca dobiju priliku sudjelovati. Bilo bi dobro da bude jedan dječji 
otvoreni i jedan za odrasle. 

4) Lokacija ulaz u Kutjevo od Ferovca ,ili kopjja Velike ,izlaz si Kutjeva prema Orahovici . 
5) Zatvoreni da se i po hladnijem vremenu može kupati i da djeca mogu plivati u 

nekakvoj organizaciji plivačka škola. 
6) I otvoreni i zatvoreni... Jedino lokaciju neznam.. 
7) Smatram da nema potrebe uz bazene u Velikoj i mislim da se ti novci mogu bolje 

iskoristiti… Cist primjer je Pozega koja ima bazene ali svi gradani pozege idu u Veliku 
8) Djeca bi imala gdje uživati. 
9) DA i DA jer Kutjevo je i imalo bazen kad ga rijetko ko imao 
10) Otvoreni i zatvoreni. 
11) I otvorene i zatvorene treba da bude maksimalno istoristivo i preko hladnih dana 
12) Zatvoreni, jer je pogodnije umirovljenicima možda. 
13) Zatvoreni bazeni bi bili idealni.Koristenje ljeti i zimi,idealna solucija. 
14) Smatram da u skorijoj budućnosti bazeni u Kutjevu nisu potrebni (najviše zbog 

postojanja jezera u Orahovici, te bazena u Požegi i Velikoj) te da ima "pametnijih" 
stvari u koje bi se trebalo ulagati. 

15) Super 



16) Zatvoreni kako bi bili korisni tijekom cijele godine. Od ovakvog projekta bi svi imali 
koristi. Mislim da bi lokacija trebala biti u blizini stadiona, kulturnog centra i vrtića. 

17) nije prioritet 
18) Dobra ideja, ali tesko provodiva u djelo. Podrzavam zatvorene bazene 
19) OK 
20) Bazen graševine napunjen grševinom. 
21) Trebalo bi obnoviti mlin u Vrbovoj i izvor Matičevac, možda napraviti stazu za 

sanjkanje i skijanje u šumi. 
22) Lokacija Mocenice, navedeba lokacija vatrogasnog doma koji bi trebao biti u 

industrijskoj zoni 
23) Svakako zatvoreni bazeni kako bi rad bio moguć tokom cijele godine. U sklopu bazena 

da se napravi i smještajni kapaciteti, wellness, jacuzzi itd. Izgradnja bazena i Kuće 
graševine bit će od iznimnog značaja za razvoj turizma u ovom području. Ovi objekti 
ne samo da će privući posjetitelje iz drugih dijelova Hrvatske i inozemstva, već će 
otvoriti i nove mogućnosti za razvoj različitih djelatnosti u Kutjevu. Bazeni će pružiti 
atraktivne sadržaje za obiteljsku i rekreativnu ponudu, dok će Kuća graševine biti 
ključna za promociju vinarske tradicije i lokalnih proizvoda. 

24) Gdje su bili i stari bazeni ali da budu otvoreni i zatvoreni tijekom zime da se može 
koristiti 

25) Nije jako potrebno trenutno, ali dobro će doći ako se već mogu osigurati sredstva. 
26) Svaki grad bi morao imati bazene i ovaj projekt bi trebao biti pri vrhu 
27) Bilo bi lijepo imati zatvoreni bazen, ali možda previše za ovako mali grad. Bio bi dobar 

i otvoreni. Otvoreni bazen na lokaciji stare veterinarske ambulante uz stadion. 
28) Otvoreni i zatvoreni. Više otvorenih radnih mjesta, više zadovoljnih povratnika 
29) Ne vidim potrebu za time 
30) Zatvoreni i otvoreni bazen, u industrijskoj zoni. U Velikoj i Požegi imaju samo otvoreni 

bazeni i potrebni su zatvoreni bazeni. 
31) Bravo!!! Opet čitate moje misli! Svakako zatvoreni. Bit ćete jedini u Županiji i privući 

ćete širu populaciju. Dosta je odlazaka u Brod. Uz zatvorene planirati i vanjske s 
uključenim olimpijskim. Zašto ne? Kod stadiona? 

32) Zatvoreni i otvoreni kako bi cijele godine mogli biti koristeni 
33) Top 
34) O ovome slušam još kao dijete. Dajte molim vas da i to doživim. 
35) Zatvoreni bazeni 
36) Kao grad treba bazen 
37) I otvoreni i zatvoreni. Područje ispod stadiona bilo bi idealno. 
38) Mislim da nema potrebe. Čak i požežani koji imaju gradske bazene idu u Veliku. Teško 

da bi privukli ljude u Kutjevo zbog ovoga jer je Velika nadmasila cijelu požeško-
slavonsku županiju. Svi će radije otići tamo. 

39) Privlačenje turista, dijelom otvoreni i zatvoreni poradi cjelogodišnjih posjeta. 
40) Može biti unutarnji - grijana voda za starije populacije, vanjski za djecu. 
41) Zatvoreni kako bi bili od koristi cijele godine. 
42) Podržavam projekt. Svakako napraviti i zatvoreni bazen. 

 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 



1) Super 
2) Samo je treba prezentirati da bude vidljiva i poduzetnike s našeg kraja potaknuti da 

poklone za svoje poslovne partnere kupuju kog nas a ne tko zna gdje 
3) Super je. 
4) Prosiriti ovo na tiktok ,ljudi vole Kutjevo i grasevinu. 
5) To je ono sto je trebalo Kutjevu 
6) Dobro za posjetitelje. 
7) Da kad nam dodju dragi gosti da imaju sta ponjeti 
8) Hahahahah korist samo za gradske uhljebe. 
9) Ja sam htijela otvorit suvenirnicu 
10) Prigodno. 
11) Smatram da Kutjevo nije sredina koja ima puno toga za ponuditi, pa tako ni 

odgovarajuće suvenire. Motivi su lijepi - no primjerice, na fotografiji se nalazi majica s 
motivom Kutjevačkog dvorca koji je nemoguće posjetiti... On bi trebao biti simbol 
Kutjeva i očuvan kao muzej kulturne baštine... :( 

12) Bilo je i vrijeme 
13) Osim lokalnih vina, više lokalnih proizvoda, razmisliti o realnoj potrebi suvenirnice ili 

ju iskoristiti na nacin da postoje unaprijed spremljeni poklon paketi, ne nuzno vezani 
za grad, mozda bi u tom slucaju bila sira klijentela. 

14) treba da Grad ima ali nije prioritet 
15) Nepotrebno. Turisti dođu dva puta godisnje,za Martinje i Vincelovo. 
16) Ok proizvodi. Raditi na proširenju ponude. 
17) Li la! 
18) Sve pohvale 
19) Može i bolje. 
20) Nemam komentara 
21) Najbolji odgovor je dosadašnja posječenost i zarada. 
22) Promocija grada, turizma, obrtnika.. 
23) Po treći put mi čitate misli! Nakon dugo vremena nešto pohvalno. Asortiman nije loš. 

Da se još poraditi na raznolikosti. Uvedite ukrasne vrećice i kutije za pakiranje 
suvenira s logom, slikom ili nekim drugim simbolom Kutjeva. Po simboličnoj cijeni 
uvedite kutjevačke bočice za natočiti vodu s Matićevca. Prodajte priču i iskoristite 
lokaciju suveninarnice. I uredite Matićevac! 

24) Ideja o suvenirnici je super. Nisam upućena jel imasvoju web stranicu, ali to bi bilo 
idealno. Da svi koji su nekada posjetili Kutjevo ili se morali iselili iz njega, mogu kupiti 
uspomenu za sebe i svoje bližnje. 

25) Grad Kutjevo treba suvenirnicu 
26) Za turiste svakako dobrodošla. 
27) Jako mi je drago da se to konačno ostvarilo. Sada građani mogu ponijeti suvenire kada 

idu negdje u goste što do sad nisu imali kako i gdje nabaviti, a i turistima će biti lako 
dostupni. (Ja prva iz svakog mjesta volim uzeti magnet s imenom grada kao suvenir:) ) 

28) Ok 
29) Osim magneta ništa posebno za kupiti. Treba više suvenira Kutjeva. 

 
 
 
 



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



1) Ova godina treba biti putokaz u narednim godinama. A ovo prije... 
2) Sve ok, samo što se adventa tiče svaki dan bi trebalo da radi neka od kućica 
3) Ove godine je bilo jako dobro, a prijašnjih godina nula bodova. 
4) Novu lokaciju za dogadaje ,problem cim je neki dogadaj ,nema parkinga ,prema industrijskoj 

treba ici i imali bi sve .kako da nekog zoves kad zatvorimo pola malog grada zbog trga . 
5) Proslava je bila između ti če se vincelova. Znači nakon dugog vremena bila je malo bolja 

proslava, i nakraju ovi prestanu svirati u 10sati,kad je još bio pun šator. Komotno ste mogli još 
neku grupu stavit da sviraju ljudi bi ostali 100% ali ne u 10:00 fajront. Malo glupo al hajd. Al to 
vridi i za Martinje i Dan grada treba te dovesti malo pak više izvozača na proslavu a ne dovje... 
Ili ih platite da duže sviraju.. Hvala lp 

6) Svida mi se ali mi fali sadrzaja… 
7) Iskreno svake godine se nalazi par standova i na pamet znamo tko je na standovima, koncert 

koji je super stvar te sator 
8) Fali mi malo interakcije s gostima iz drugih gradova 
9) Organizacija bi mogla biti i puno bolja. Očekivali smo svaki dan ili bar svake nedjelje da bude u 

ponudi hrana i piće dok su djeca uživala na klizanju za Advent, za Martinje i Vincelovo treba 
malo bolje grupe i pjevace organizirati. 

10) Podrzati,odrzati i ako treba jos malo unaprediti 
11) Ok, s obzirom na naš kraj. 
12) Jadno, treba to drugacije i moze se puno bolje 
13) Odlično jer su studenti pozvani na uključenje i pomoć u radu. 
14) Nisam bila... Takvi me događaji, kao mladu osobu, ne znanimaju. 
15) Bolji glazbeni izvođači 
16) Prijasnjih godina organizacija je bila vrlo upitna, cak zalosna. Mozda je ova godina pokazatelj 

kako zalravo Vincelovo u kutjevu treba izgledati. 
17) jako bitno da se dovede sto vise ljudi u Grad 
18) Svake godine isti program, izvođači vecinom isti. 
19) Najmanju važnost posvetiti ovoj manifestaciji u odnosu na druge zbog obilježavanja vincelova 

privatno kod vinara i vinogradara i manje posvećenosti. Šator ove godine je ok potez. Na 
koncertu samo ponuda vina - potrebno poraditi i na tome da se uključe ugostitelji sa sokom 
za djecu i one koji ne piju vino 

20) Za sve manifestacije vrijedi: što više manifestacija! 
21) Manifestaciju Vincelova treba nastaviti organizirati u ovom smjeru. 
22) Sve vinske manifestacije moraju biti na razini kao što je bilo Vincelovo ove godine, prava fešta 

u Kutjevu. Odlično. 
23) Zato što većina vinogradara to odradi u svojim vinogradima ili podrumima 
24) Pohvala. 
25) Svake godine sve bolje 
26) Previše ponavljanja, preslično, nedovoljno kreativno. Može to i puno bolje, uz bolje izvođače, 

više tradicionalnih igara i zabavnih i gastronomskih sadržaja. Smanjite cijenu čaša! 
27) Ove godine sa šatorom je bio pun pogodak. Program produžiti do ponoći 
28) Ludi provod 
29) Malo je previše događanja oko vina, a na drugim stvarima se ne radi. Sve je lijepo i super i 

hvala Bogu na planinarima iz svih zemalja. Malo više uključiti ostale udruge oko svega, a ne 
samo vinare. 

30) Grad vina i obicaja 
31) Treba uložiti više truda u organizaciju. Može se bolje pa zašto ne bi i bilo bolje?! 
32) Zapravo je jako mali odaziv ljudi na Vincelovo u Kutjevu što je tužno jer smo zapravo po vinu 

među najpoznatijim regijama u Hrvatskoj. 
33) Ok 
34) Ne zanimljiva 

 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



1) U moru evenata u 6.mjesecu teško je dovući ljude u većem broju. Treba na vrijeme 
osigurati dobrog izvođača. 

2) Sve ok 
3) Ako dođe dobar izvođač festival uvijek super ispadne. 
4) Poboljsati ugostiteljsku ponudu, kao npr Pozega ,sve u sklopu grada i kad sam radio u 

Zlatnom lugu ,pa ponuditi ono sto imamo ,vino ,cvarke ,sir , toga ima svaki opg ,da se 
ranjje najavi i ljudima kaze za 6 mj cemo imati to i to.jeste li za i sl. 

5) Imate na odgovoru prije.. 
6) Odlicno 
7) Festival je ok ali pjevači ne. Naši vinari se isto mogu malo bolje pripremiti i da svatko 

ima case koje možemo kupiti i probati vino. 
8) Da ocuvati ako ne bar zbog Graševine 
9) Jedno zimsko, jedno ljetno. Ok. 
10) Prolazi 
11) Nisam bila... Takvi me događaji, kao mladu osobu, ne znanimaju. 
12) super 
13) Imamo nekoliko manifestacija godisnje koje su gotovo istog tipa. Festival grasevine bi 

mogao biti organiziran u zatvorenom prostoru gdje bi vinari izlagaci predstavljali svoja 
vina. 

14) jedna od bitnoijih manifestacija i treba uloziti puno truda 
15) Isti odgovor kao i za Vincelovo. 
16) Nešto samo naše. 
17) Što više manifestacija! 
18) Jedinstven. Odličan. Treba se još uložiti da bi se graševinu diglo tamo gdje ona 

zaslužuje i biti, da ju ne uzimaju drugi krajevi Hrvatske pod svoje. 
19) Lijep događaj 
20) OK 
21) Može i mora bolje 
22) Previše ponavljanja, preslično, nedovoljno kreativno. Može to i puno bolje, uz bolje 

izvođače, više tradicionalnih igara i zabavnih i gastronomskih sadržaja. Smanjite cijenu 
čaša! 

23) Kao gosta pozvati izvođača koji zna zabaviti publiku. Npr.Grupa Vigor, Jole, Ljubavnici, 
Maja Šuput, Halid.... 

24) Super izvodaci 
25) Malo vis eukljucoti ostale udruge oko organizacije i ponude za takva događanja. 
26) Organizacija 5 
27) Uvijek može bolje, kreativnije, treba uvesti nešto novo i jedinstveno. 
28) To bude uredu, ali fali više sadržaja. 
29) Ok, birati izvođača koji će privući ljude! 
30) Dobro zamišljena. TZ treba prihvatiti neke kritike, pogotovo vezane za Vinsku alku 

 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



1) Mnoštvo ljudi. Možda kao za vincelovo organizirati šator kako bi i duže vrijeme 
izgledalo puno, a ne poluprazno nakon odlaska planinara. 

2) Sve ok, nije to sve lako organizirati a da svi budu zadovoljni 
3) Martinje je uvijek ok zbog planinara. Moglo bi biti i bolje. 
4) Izgubilo car ,svatko slavi kad hoce ,a Boris Bencic vise je isfucana fora . 
5) Svida mi se 
6) Program nije dobar. 
7) Da odlicno 
8) Nema potrebe. 
9) Uzasss 
10) Nisam bila... Takvi me događaji, kao mladu osobu, ne znanimaju. 
11) Bolji izvođači 
12) Do sad ss pokazalo kao definitivno najsupjesniji dogadjaj u Kutjevu, zahvaljujuci 

planinarima. 
13) bitnop 
14) Vecinom uvijek isto, neki dobar izvođač bi privukao ljude. 
15) Ok priča. Malo poraditi na ponudi. Potrebno poraditi i na tome da se uključe 

ugostitelji sa sokom za djecu i one koji ne piju vino 
16) Što više manifestacija! 
17) Lijepa tradicija koja se lijepo i odradi. 
18) Isto 
19) Pohvala 
20) Fokus je promocija mladih vina 
21) Previše ponavljanja, preslično, nedovoljno kreativno. Može to i puno bolje, uz bolje 

izvođače, više tradicionalnih igara i zabavnih i gastronomskih sadržaja. Smanjite cijenu 
čaša! 

22) Moze bolje 
23) Malo više uključiti ostale udruge za ponudu na ovakvim događanjima. 
24) Djeca i odrasli koji ne piju alkohol nemaju gdje sta kupiti za osvježenje. 
25) Obicaji se moraju odrzavati 
26) Može bolje, više! Planinarima svaka čast. Turistička treba potegnuti... 
27) Iskreno najlošije od sve ove 4 tradicionalne manifestacije. Premalo sadržaja. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 

1) Previše je događanja u tom mjesecu i ne treba trošiti sredstva na to. Klizalište je odlično za 
djecu. 

2) Samo da svaki dan radi bar jedna kućica 
3) S obzirom na puno "advenata" okolo, nije ni nužno. 



4) Ove godine je bio otužan Advent. Neusporedivo s prijašnjim godinama. Ok je bilo jedino pred 
kraj. Mislim da Advent treba biti na jednoj lokaciji, a ne raštrkan. Lokacije kod škole je preloša. 
Zašto ne dogovoriti korištenje parka u centru s Kutjevom dd u svrhu Adventa. 

5) zadnjih godina katastrofa 
6) Bilo lijepo stvarno ,da je bilo vise drva uz peći ,bili bi duze tamo ,malo ponude ,ali za prvi put 

ok. Osnovati ugostiteljsku djelatnost grada u sklopu turisticke zajednice i imati adekvatne 
ljude na prodaji i posluzivanju . Pricam ovo jer sam sve vodio za grad Orahovicu dok je Gosp 
Nemec bio gradonacelnik ,vodio sve dogadaje ,isao na burzu rada i sve ljude angazirao na dan 
grada ,koji su bili adekvatno placeni.znaci ugledati se na Orahovicu ,kestenijada ,dan 
grada,Slavin, sve to upravlja grad sa firmom Ruzica grad d.o.o. kao i jezero ,cijeli kompleks 
vodi grad,novci idu gradu,a ne privatno.dok je bio Nemec ,bio sam i ja voditelj toga svega ,pa 
pogledajte prodaju njihovu na manifestacijama . 

7) Treba bit još duplo bolje.. Isto nekih glazbenih grupa ali skoro svaki dan.. A ne stavit zvučnik... 
8) Svida mi se i ne bih nista mjenjao, samo se nastavite trudit 
9) Lokacija je bila odlična samo što nije bilo dobro da se nije moglo svaki dan kupiti neke 

palačinke, topla čokolada i čaj. 
10) Vratiti pod hitno na trg iako je bio mali al je bio obiteljski ... kod skole ok ali izgubilo se ono 

obiteljsko 
11) Totalno nekvalitetno i posve neorganizirano, bitno samo za gradske uhljebe da se fotkaju. 
12) Mozeto i bolje 
13) Slatko! Podržavam dokle god postoji klizalište (odnosno bilo koji sadržaji za djecu i mlade). 
14) Bolja organizacija što se tiče lokacije 
15) Ove godine lijepa lokacija i uredjenje koje je danima stajalo pokraj klizalista bez ikakve 

ponude osim 2 dana kada su standovi radili, tako da ne znam koliko uopce komentirati 
organizaciju kada nista nije bilo organizirano. 

16) treba cuvati tradiciju 
17) Advent dobro zamisljen, ali ne isplati se za samo jedan dan. 
18) Lokacija kod škole je puno bolja. Odlično odrađeno ovo što je bilo, samo da se organiziralo 

više dana. U neke dane može toga biti i manje. Uključiti ugostitelje. 
19) Što više manifestacija! 
20) Najbolje organiziran do sada 
21) Ne mora trajati cijeli mjesec, apsolutno ne, niti je ikome u cilju da troši novac svaki vikend 

negdje. Druženja uz klizalište su bila odlična i sasvim dovoljna onome što Kutjevo je. 
22) Za pohvalu 
23) Čista jedinica ove godine. 
24) Napraviti veći izbor hrane, pića, svaku večer neki događaj. Naći mjesto predviđeno za to, ne 

škola 
25) Svake godine sve bolje 
26) Premalo i nedovoljno prepoznatljivo 
27) Organizirati svaki vikend, a ne samo jedan dan, pozvati neki glazbeni sastav ili barem pustati 

glazbu 
28) Treba ga obiljeziti svaki vikend 
29) Pun pogodak. Ali isto tako shvatiti ozbiljnost organizacije ovakvih događaja. Dati ljudima do 

znanja da se to radi za sve nas i one koji ostaju iza nas. Puno udruga dobije novac, a ne 
sudjeluje u ničemu. Puno studenata dobije stipendiju, mogu I oni volontirati za svoj grad. Više 
djecu motivirati za sva događanja u gradu. 

30) Svaka cast organizatoru 
31) Koma. Treba to osmisliti bolje, na jednom mjestu... 
32) to bude stvarno okej. Nemam šta puno dodati. 
33) Možda više sadržaja za sve uzraste. 
34) Treba ga na drugu lokaciju. Recimo na igralište kod Dvorca. 

 



 

 
 
 
 
 
 
 
 



1) Ok 
2) Super 
3) Meni sve ok 
4) Svida mi se 
5) Ovo je jedino što je najbolje za Kutjevo ikada. Sve pohvale za vrijednu ekipu samo bi 

bilo dobro da se radi na tome da bude nešto kao produzeni preko ljeta da djeca koja 
su cijelo ljeto kod kuće da bar 4-5 satu imaju neku aktivnost da se olaksa roditeljima i 
čija su djeca sama doma. Uz to ne bi bili na mobitelima i kompjuterima a sami bi 
svašta mogli naučiti. 

6) Nije loše, ali de neke normalne autore ( Rosie Kugli, Julijana Matanović, Miro Gavran, 
Pavao Pavličić..) A ne ove samo prozvane autore.. 

7) Ljepo 
8) Odlično i kreativno. Jedna od boljih ideja. 
9) Mislim da u Kutjevu definitivno ima publike za ovakve dogadjaje, samo takve 

promocije i goste usmjeriti prema mladjoj populaciji koja je sklonija posjeti takvih 
dogadjanja. Promocija knjige Marka Babića na terasi restorana je bila pun pogodak. 

10) bitno 
11) Podrzavam! 
12) ok 
13) Nisam bio, nažalost. 
14) Ljeto u Kutjevu je bilo u redu, pola manifestacija nije održano. Možda poraditi na 

kvaliteti, a ne se fokusirati na kvantitet. 
15) vrijedan kulturni događaj 
16) OK 
17) Dobrodošla inicijativa 
18) Ima potencijala razviti se u prepoznatljivu lokaciju 
19) Sve pohvale 
20) Svakako je potrebno više ovakvih događanja. Jako pohvalno i drugačije za našu 

sredinu. 
21) Jako pohvalno 
22) Odlično. Samo da je više toga. 
23) Stvarno bide jako dobro. 
24) Podržavam projekt 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



1) Ok nešto novo 
2) Zanimljivo i novo iako može i bolje 
3) A setalista nemamo ,a ni redara da tjera ovo po ulici. Unatoc prijavi i dalje isto ,sve se 

zna ,ciji su ali nema pomoci,slobodno setanje pasa kaznjavati ,imam psa ,uvijek na 
povodcu. 

4) Svida mi se 
5) Dobro za klince 
6) Ok 
7) Malo inovativnosti, lijepo. 
8) Grozno 
9) Super 
10) prolazno 
11) Podrzavam! 
12) ok 
13) Nisam bio. 
14) Lijep događaj. 
15) Ne zanima me puno 
16) Lijepo. 
17) Zanimljivo 
18) Shvatili ste da imate pojedince koje treba poticati u inovativnim projektima. 
19) Nezz sto reci 
20) Jedan novi invent super 
21) Podići na malo višu razinu jer smo u regiji jedni od rijetkih koji to imaju. 
22) Sladak događaj i baš mi se sviđa. 
23) Ok 
24) Podržavam projekt 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



1) Ok 
2) Super 
3) Odlično. 
4) Naravno uvijek za 
5) Svida mi se 
6) Super 
7) Zašto mora biti samo iz vino? 
8) Ljepo 
9) Imamo dobro vino i lijepe lokacije, ne moze biti lose. 
10) prolazno 
11) Ako netko voli nesto novo,lijepo smisljeno 
12) ok 
13) Za ovo mi je najviše žao što nisam bio. 
14) Prekrasno 
15) Lijep događaj, može ih biti i više na raznim lokacijama i u zabavijem formatu. 
16) Za one koje zanima 
17) OK 
18) Nadam se da će postojati i izložba tih slika, umjetničkih djela 
19) Jednom ću se odazvati. Izvrsna ideja! Koncert klasične glazbe na vili? Ili tamburaška 

rapsodija? S bar jednim renomiranim glazbenikom zbog kojeg bi publika bila 
motivirana doći. 

20) Top 
21) Cista petica 
22) Top događaj kulturnog ljeta! 
23) Ovo mi je najdraža aktivnost u slobodno vrijeme i voljela bi da toga bude puno više jer 

bude predivna atmosfera i lokacija je prošle godine bila odlična. Stvarno 10/10 
24) Podržavam projekt 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 



1) Ok 
2) Svida mi se 
3) Nažalost vrijeme nije bilo naklonjeno, ali dobra ideja. 
4) Najzanimljiviji događaj u 2024. Nešto novo i osvježavajuće. Bilo je jako puno 

posjetitelja iz cijele Slavonije i šire. Treba nastaviti s ovim događanjem i svake godine 
ga obogaćivati jer tako nešto nema ni u daljoj okolici. 

5) Tko voli zasto ne ,osobno ne idem na to. 
6) Ovo je najbolje i najljepše što ste organizirali. Samo tako nastavite u ovom pravcu. 
7) Odlicno i treba opstati 
8) Lijepo. Pokušati više mlade i tinejdžere animirati za isto. 
9) Odlicno 
10) Odlično jer je karakteristično za Kutjevo. 
11) Super 
12) prolazno 
13) Odlicno, moglo bi privuci jos vise mladih 
14) ok 
15) Super! 
16) Okej. 
17) Malo sam staromodan, još uvijek je tu crkva tu li 
18) OK 
19) Sve pohvale 
20) Radije nešto što će opet animirati mlade kao u doba vlč. Sanića. Neki kamp posvećen 

Bruni Razumoviću koji je disao vjeru? Mentalno zdravlje i rad na njemu? Podrška 
ljudima u potrebi. 

21) Jedan predivan događaj. Treba ih više takvih kroz godinu. Treba mladima približiti 
vjeru, a mislim da je ovo jako lijep put. 

22) Podrzavam posto sam i sam vjernik 
23) Tek je krenulo, a obećava. Svakako treba nastaviti. Treba više duhovnih sadržaja u 

Kutjevu jer smo za njih baš zakinuti. Pozvati popularne bendove i propovjednike, 
duhovnu obnovu održati. Za mlade radionicu o duhovnoj glazbi npr. Za starije 
predavanja o raznim temama. S ovim svakako nastaviti i ustrajati! To nam treba! 

24) Okej 
25) Podržavam projekt 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 



1) Ok 
2) Nisam bila, ali sam čula samo pohvale 
3) dobra ideja ali organizacija je bila katastrofa 
4) Da ,ali ,najaviti prije ,pa brosure na najeftiniji papir isprintati i da svi znaju o tome,a ne 

da samo moja zena dode ,kao zadnji put 
5) Dobra ideja 
6) Ovo je bila isto odlična ideja. Loša lokacija i slaba promocija. Trebalo se bolje oglasiti, 

podijeliti letke. Ljudi da su znali više bi ih došlo. Inače pohvale samo da se bolje 
riješilo. 

7) Super stvar i trebalo bi ga ubaciti jos koji put kroz godinu 
8) Lijepo za obitelji. Može i češće. 
9) Prekrasno treba cesce 
10) Slatko! I podržavam takav tip događaja. Nisam bila, no čula sam negativne reakcije na 

visoke cijene hrane i pića... (na tome bi se trebalo poraditi) 
11) Loša lokacija 
12) lijepo za druzenje sa obitelji 
13) Ideja super, organizacija ne bas. Nazalost nije bilo struje za sve izlagace, cijene pomalo 

nabrijane 
14) Odlično. 
15) Odlično! 
16) Samo treba prije plakat objaviti jer puno ih nije znalo za ovaj događaj 
17) Bilo je zabavno uz manje tehničke poteškoće, može bolje. 
18) Veliki broj ljudi se odazvao, znači da je lijep događaj 
19) Možda ove godine bude bolji odaziv. 
20) Ubaciti više događaja za djecu 
21) Zanimljiva ideja 
22) Simpatično 
23) Mrak 
24) Nešto novo i zanimljivo. Lijepo. 
25) Vazno za grad 
26) Baš jedan divan događaj! Da se mi lokalci malo opustimo i zbližimo. 
27) Nisam bila na tom događaju, ali čini se zanimljivo. 
28) Podržavam projekt 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 



1) Ok 
2) Za prvu godinu super 
3) Sve super ,lokacija uzas iskreno .kao privatna zabava ,osobno ne idem u to dvoriste. 
4) Potre 
5) Odlična ideja samo lokacija loša i trebalo se više oglasiti. Većina ljudi nije znala. Treba 

češće takvih događaja da ljudi mogu i kupiti proizvode. 
6) Super stvar i treba je podrzati 
7) Totalno nema potrebe za tim.. 
8) Zasto n aprivatnom posjedu, treba na trgu odrzat bilo bi bolje 
9) Super 
10) Super ideja i realizacija. 
11) uredu je 
12) Dobra ideja i dobro odrađeno 
13) Pohvale 
14) Što više događanja 
15) Dobar događaj, nije previše vezan autohtono za Kutjevo ali prolazi. 
16) Ne zanima me puno 
17) OK 
18) Ima potencijal, uz proširenje ponude 
19) Odlično! Samo drugi put nagradite ajvar, a ne pinđur. 
20) Neznam nisam bio 
21) Zanimljivo, šteta zbog slabe posjećenosti samog događaja. Ali nama treba malo duže 

da nešto prihvatimo, a da nema vina. 
22) Jako pohvalno 
23) Nešto novo i posebno. Pohvale za prošlogodišnju i držim palčeve da se nastavi i 

postane kutjevačka tradicija. 
24) To je bilo dobro organizirano. 
25) Upoznat sa višegodišnjim programom u Gradu Lipiku, proširiti i izmijeniti način 

održavanja samog događaja. 
26) Podržavam projekt 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



1) Odlično. 
2) Iako nisu bile vrhunske predstave, podržavam čim više ovakvog sadržaja. 
3) Ok 
4) Treba ih biti i više 
5) Pod obavezno ,isto sto vise informirati nas o tome . 
6) Fali vise ovakvog i slicnog sadrzaja 
7) Bude ih previše. Treba umjerenosti. Treba biti više predavanja o obitelji i mladima. 
8) Ajde ok 
9) Trebalo bi i češće. I dovoditi i gostovanja drugih kazališta, ne samo GKPŽ. 
10) Odlixno treba cesce 
11) Super! Želimo još! 
12) Super 
13) Definitivno veliko da za predstave. Moj prijedlog je ubuduce ozbiljnije predstava, ne 

mora uvijek biti komedija. 
14) treba da se odrzava 
15) Odlicno! 
16) ok 
17) Bolje kazalište nego kino. 
18) Treba češće napraviti djeca bih išla na predstave je roditelji voze za Požegu ili Brod 
19) Sve vezano uz kultura je vrijedno pohvale 
20) OK 
21) Vrlo bitan aspekt kulturnog života grada 
22) Uvedite besplatne ulaznice za ugrožene skupine. Pohvala za predstave koje su u startu 

besplatne! 
23) Organizirati vise predstava, mozda i neki film 
24) Zakon samo tako dalje 
25) Gostionicarka, jedna od boljih i zanimljivijih predstava nakojima sam bila. Stand up 

komedija mi je isto bila zanimljiva. Vinca, Dejanovic, Skiljo... su uvijek dobro došli. 
26) Odlicno smisljeno 
27) Treba se kulturno uzdizati! Pohvale! 
28) Ovo je jakooo dobra opcija za zabavu svih uzrasta i stvarno svaka predstava bude 

predobra. Bilo bi dobro kada bi se nastavilo u još većem broju predstava jer 
definitivno će biti velik odaziv ljudi. 

29) Da je više događanja, kao i navedeno otvoriti za kino, po uzoru na Pleternicu, gdje je 
posjećenost jako velika. Barem vikendom jedan dan da bude. 

30) Gradu je potrebno više kulturnih sadržaja, predstava kako bi zabavili publiku. 
31) Podržavam projekt 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



U planu je organizacija dodatnih aktivnosti tijekom cijele godine, ali i podizanje ljetnih 
manifestacija na još veću razinu. Možete nam ponuditi vaše prijedloge i ideje: 
 

1) Ne treba se bazirati na događaje koji su popularni i bolje organizirani u bližem 
susjedstvu (advent i slično). Treba pažljivo izabrati datume događaja važnih za 
promociju grada i vina kao glavne reklame, izabrati na vrijeme kvalitetne izvođače (po 
mogućnosti hrvatske bendove ili soliste) i odraditi što bolju kampanju za ta 2 3 
događaja u godini. Za ostalo treba biti podrška udrugama u organiziranju manjih 
evenata i treba raditi na animiranju domaćih ljudi na dolazak na takve događaje. 

2) Nešto za djecu , nogometni turniri ili nešto slično 
3) Sama sredina ljeta ,ne moze se nista ,od vrucina ,sad navecer moze neki koncerti na 

nekoj lokaciji ,tamburice mislim 
4) Mozda jos vise ukljuciti stare obicaje npr: neka vrsta sokackih veceri sa starim 

nosnjama i vise ukljucivanja konja koje grad ima kroz voznje kolima ili organiziranje 
skole jahanja 

5) Treba za djecu koja su većinom doma organizirati da svaki dan bar 4 sata budu kao u 
školi gdje će imati razne događaje a pritom manje će provesti vremena na 
mobitelima. 

6) Zl 
7) Moze se ubaciti jos neko okupljanje onako nas Kutjevcana bez veze obiteljski i bez 

nekog odredjenog razloga .... 
8) Kino na otvorenom, knjinik, više približiti djeci i mladu kulturu čitanja, gledanja 

kazališnih predstava i filmova. 
9) Odlično to nam treba 
10) Razna natjecanja za djecu, vise aktivnosti da se djeca mogu druzit 
11) Nemam ideja u ovom trenu. 
12) Definitivno više (prigodnih) sadržaja za mlade, npr. kino na otvorenom... 
13) Ne 
14) Mislim da je ljeto period kada u svim okolnim mjestima takodjer ima puno 

dogadjanja, pa samo pripaziti na uskladjenost s ostalima. Radionice gline, kuharske 
radionice (tematske, lokalni proizvodi, jela tipicna za nasu regiju) ili radionice zdrave 
prehrane. 

15) Hejteri duvaj te ga 
16) mozda uvesti kakav kviz za druzenje odraslih... 
17) Roštiljada,fišijada uz nekog dobrog izvođača! 
18) ok 
19) Na sastanku. 
20) . 
21) Piknik za dan očeva s djecom 
22) Veći angažman ljudi koji organiziraju manifestacije, da se one ne rade samo da se 

dodaju na popis. Kad bude stalo onima koji ih organiziraju, kad ti isti i dođu na njih, 
onda će doći ljudi i uživati. Ljeto treba manje manifestacija ali kvalitetnijih. 

23) Malo mjesta za sve napisati 
24) Organizacija maskenbala za velike i male, organizacija sportskih događanja, poticaj 

udruga na organizaciju zabava koje su bile tradicionalne u našem mjestu (Marinska 
zabava, Zelena noć, Lovačka zabava, Ribička zabava i sl., organizacija dočeka nove 
godine). Ljudima je potrebno veselja. 



25) Ljetno kino u dvorištu škole 
26) Gore navedeno 
27) Mozda 
28) Za sada ne ali i ovo do sad sve pet 
29) Ima ih dosta za sada, možda je bolje postojeće malo učvrstiti i doraditi, nego nizati ih 

bezbroj. Za sada. A kasnije može i nešto novo. 
30) Ljetne manifestacije na otvorenom budu toliko prekrasne: slikanje uz vino, kino na 

otvorenom, promocija knjige... Ljudima fali druženja u prirodi uz ovako dobro 
organizirane događaje i aktivnosti. 

31) Vratiti ljetno kino makar samo za djecu. A kad budu bazeni onda će se moći više 
planirati i organizirati 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 

1) Super 
2) Odlično 
3) Poticajno 
4) Dijete mi jedino u nasem gradu ne prima nista ,Pozega i Zagreb ,dijete transplatirano 

od grads nema ni centa. Zagreb ? Pozega ? Naravno svi imaju ,od mjesecne naknade 
grada do mj karte . 

5) Svida mi se 
6) Treba bolje poticati ljude na otvorenje obrta i drugih djelatnosti jer malo je svega 

toga. 
7) Mozda malo previse udruga ali ok 
8) Ima korist ako je obrt koji nema na području Grada od kojeg će ljudi imati koristi, ako 

je to još jedan u nizu frizerskih salona. Nema koristi. 
9) Odlicno treba vise poslovnog prostora za otvaranje 
10) Lijepo! 
11) treba da bude bitno 
12) Ne vrijedi kad nema poslodavaca koliko ima nezaposlenih. 
13) ok 
14) Super. 
15) Pohvalno 



16) Pohvalno 
17) Osigurajte i druge uvjete za kvalitetan život! 
18) Sve pohvale 
19) Uvijek isti poduzetnici kad nešto dijelite. Otvaraju, zatvaraju obrte kao na traci. 
20) Naravno sve starije stanovnistvo 
21) Treba poticati zaposlenja. 
22) Ok 
23) Podržavam program 

 
 
 
 
 

 
1) Super 
2) Dobra ideja. Trebate samo biti konstantni u tome, a ne jedne godine dijeliti 

50tis, a onda par godina ništa. Vjerujem da bi se mladih više doselilo da imaju 
računicu da će dobiti poticaj za nešto od navedenog. 

3) Korist za mlade 
4) Naravno 
5) Potrebno 
6) Mladima za ostanak u Kutjevu treba pomoći i poticati. 
7) Nista previse repova da bi bila pozitivna ocijena 
8) Nema nikakvu korist za one kojima uistinu treba, jer opet dobiju probrani ljudi. 
9) Mozda pomoci malo vise tim mladima za kupovinu nekretnine 
10) Lijepo i potrebno! 
11) Jako korisno, ali ukoliko se provodi trebalo bi se provoditi svake godine kako bi 

mladi prilikom kupnje nekretnine znali za pogodnosti ukoliko sd odluce za 
Kutjevo. 



12) bitno ali me je zaobislo.Treba razmisljati o svim obiteljima 
13) Sto je sa ostalima koji su morali podizati kredite da bi se skucili? Tko radi, ne 

boji se gladi. Nekome nista, drugima sve. 
14) ok 
15) Zadržati ljude u Kutjevu i u Hrvatskoj! 
16) . 
17) Super. 
18) Dobro za mlade 
19) Pohvala 
20) Ispraviti nepravdu nanesenu prijaviteljima prethodnih godina koji sredstva 

nikada nisu dobili 
21) Treba mlade obitelji vise poticati i pomagati da stanu na noge i ostanu u 

Kutjevu 
22) Pohvalno i jako dobro. Žao mi je što se to iskoristava na ružan način i same 

osobe povezane s natječajem svijesno krše pravila i dodjeljuju novce ljudima 
koji nisu zaslužili. 

23) Prvo objavite transparentno kome ste sve dali novac i ispunjavaju li daljnje 
obveze. Lakrdija, najbolje su prošli oni koji su izmanipulirali u prvoj turi. Ovo 
sad je samo predizborna kampanja, opet 3 godine ništa. 

24) Jako pohvalno 
25) Pohvala za ovu potporu, treba pomoći mladima da krenu u život... 
26) Za svaku pohvalu! 
27) Mala količina novca 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
 
 
 
 
 
 

1) Ok 
2) Super 
3) Da uvijek 
4) Potrebno 
5) Odlično samo više ljudima dati da kvalitetnije rade. 
6) Ok 
7) Poljoprivreda je važna za naš kraj, da što manje uvozimo i potrebno je u nju ulagati, ali 

poljoprivreda kao ratarstvo i stočarstvo i peradarstvo, ne vinarstvo i vinogradarstvo. 
8) Odlicno 
9) Smatram da ima dosta kooperatnata i opg koji jos uvijek nisu osigurali svoje nasade 

niti jednome upravo zbog iznosa koja su im nemoguca s obzirom na otkupne 
cijene.Vjerujem da ce se veci broj gradana odluciti da ipak osiguraju svoje nasade ako 
im se u neku ruku potpomogne. 

10) Ne podrzavam! Poljoprivrednici postali gospoda u skupim autima i jos skupljim 
traktorima. Ono sto ne mogu odraditi sami u skupom traktoru odrađuju im ljudi koji 
za njih rade za neku mizeriju. 

11) ok 
12) Trebalo bi i za konje 30 EUR, a za kokoši po 2 EUR, a ako je pasmina kokoš Hrvatica 

onda 5 EUR. 



13) Treba pomoći lokalnim opegeovima da se proširi jer hrana nam je potrebna domaća i 
oglasi da se lakše prodaje stoke je sve manje po domaćinstvu tre poticati mlade ljude 
da ostaju na gospodarstvu 

14) Super. 
15) Ne koristi se u prave svrhe 
16) OK 
17) Pomoć našim umirovljenicima, teško je u današnje vrijeme 
18) Podržavati sve što je autohtono 
19) Koristio 
20) Dobro raspoređeno 
21) Potrebno. 
22) Podržavam program 

 

 
1) Sve ok 
2) Više članaka na portalu kakvi su bili prije, o zanimljivostima, obrtnicima... 
3) U postanski sanducic letak moze uvijek 
4) Osnivanje radio stanice? Odlicno za cjeli grad plus par novih radnih mjesta 
5) Na svim stranicama se bolje oglašavati i češće ljude pitati za mišljenje kao sada putem 

ove ankete. 
6) Ok ostanite samo takvi 
7) I ovo je previše. 
8) Sve odlicno 
9) Za mlade definitivno instagram i možda tiktok. 
10) nemam komentar 
11) Na dovoljno mjesta se objavljuje, jedino ljudi koji ne koriste internet nemaju te 

informacije. 
12) Jako dobro se to radi. 
13) Dobro je. 
14) . 
15) Nemam. 
16) Malo mjesta za napisati 
17) Stranica Grada nema sve informacije koje su zakonima propisane. 
18) Oglasna ploča na Trgu, a imamo ih nekoliko 
19) Neznam 



20) Nekad se to zvalo Zbor građana, gdje si mogao pitati načelnika i predsjednika općine a 
sad ovog boli briga ako ga i pitaš putem web stranice ili e-mailom. 

21) Mozda cesce vijesti 
22) Ima dosta. 
23) Sve je uredu. 
24) Ok 
25) Nemam komentara 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Ostali prijedlozi/kritike/ideje: 
 

1) Uvijek dostupan od 0/24 svaka cast ,rijesio problem u ulici u par poziva .Cak i dio koji 
nije uopce u njegovom dijelu posla. Zvao ga navecer i on se javi ,to se zove ljudskost . 
Nadam se da ce do mirovine biti tu gdje je .lp 

2) U Kutjevu se najviše ulaže samo u vino i nogomet. Treba riješiti pitanje nekog centra 
da ljudi imaju gdje raditi i trošiti novce. Imamo toliko parcela a nitko da otvori firmu 
tipa neke veće proizvodnje. Ktc ste nam zatvoriti i što će biti tamo...smrdljiva 
kompostana. To nam ne treba. A imali smo i prelijepu salu za svatove sada nemamo ni 
to. 

3) Centar poput Plodina ili Konzuma ili Spara definitivno treba. Pohvale za mesnicu 
Pivac. Da ih nema ljudi ne bi imali gdje kupiti meso i išli bi u Pleternicu i Veliku trošiti 
novac. Treba se za to pobrinuti a ne u kuće grasevine, kulturne centre i trave za 
nogomet. Setnicu treba napraviti i stari Mlinac obnoviti kako bi Kutjevo imalo 
nekadašnji stari sjaj. Neka naši najmlađi vode kako je su nekada stvari bile. Ostavite 
nam zelenila i nemojte rušiti sva drveća. Posadite ih još. 

4) Ne treba nam asfalta samo ako smo kao grad vina. Ideja za bazene je odlična. 
Potruditi se da mladi ostanu a ne da odlaze. Napraviti nogostupe gdje treba još i 
riješiti pitanje mosta koji dijeli Guocevu i Starcevicevu ulicu onaj drveni koji je u jako 
lošem stanju. Treba se više angažirati oko takvih pitanja koja nitko ne rješava. Kutjevo 
moze biti kao Pleternica samo da se više radi na tome. 

5) Odlicno 
6) Manje naslikavanja i kava, a više konkretne realizacije. 
7) Klimu u školu. Djeca će nam se početi rušiti od vrućine za koji mjesec.. 
8) Vrtići užasno skupi, zasto se nebi moglo financirat cijen avrtica cijela, ili da roditelji 

placaju nekakvu mizeriju u danasnje vrijeme kad su place minimalac od 750-800€ i 
kad se vrtic placa 130-120€ mislim da je to skupo 

9) Ako moze grad Sl. Brod, V. Gorica financirat cijenu vrtica dakle vrtic je BESPLATAN 
mislim da mozete i vi. Manje ulaganja u nogometni klub i umjetnu travu vise 
pomaganja mladim ljudima koji se bore i nemaju pomoc baka dida i drugih 

10) Sviđa mi se rad gradonačelnika i Gradske uprave. Pogotovo mi se sviđa što se potiču i 
organiziraju razne aktivnosti za djecu. Nedostaje jedino sadržaja za mlade (stariji 
osnovnoškolci, srednoškolci, studenti...) 

11) Idemo firmooo, Kutjevo ko Zagreb 
12) Svi navedeni projekti su za buducnost turistickoga grada jako bitni i dobro 

osmisljeni.No prijedlog da mimo tih projekata treba se bazirati na starije stanovnistvo 
u gradu Kutjevu te djecije koje po kapacitetu u vrticu ima.Prijedlog je napraviti 
Igraonicu za djecu da ne moramo djecu voditi po Pozegi ili Pleternici ali do uzrasta od 
12 godina i manji starački dom za naše starije stanovnisštvo. Također dajem prijedlog 
otvaranje neke slasticarne gdje bi se djeca,stariji pa i ljudi srednjih godina mogli 
počastiti barem vikendom.Hvala 

13) Smanjiti broj nekvalitetnih radnika u gradskoj upravi! Bolje 1 radnik koji zna sta radi 
nego 10 koje se placa da zuje po gradskoj upravi, Eri, itd.. 

14) Sve jako dobro s prostorom za napredovanje 
15) Na nekom od sastanaka. 

 



16) Potrebno je ulaganje u ostale djelatnosti osim nogometa i sporta, jer je jasno da se tu 
ulažu iznimno veliki novci, dok kao zajednica imamo značajan potencijal u drugim 
područjima. Povećanjem ulaganja u turizam stvorile bi se nove mogućnosti za 
zapošljavanje, razvoj malih i srednjih poduzeća, te bi se poboljšala kvaliteta života 
lokalnog stanovništva. 

17) Izgradnja staračkog doma kako bi se zadovoljile rastuće potrebe starijeg stanovništva. 
S obzirom na demografske promjene i povećanje broja osoba starije životne dobi, od 
esencijalne je važnosti osigurati odgovarajuće uvjete za njihov kvalitetan život i skrb. 

18) Vinske manifestacije moraju biti na višoj razini, ostali gradovi i općine imaju 
podjednake manifestacije, ali ono što nemaju je vino i vinare. Kutjevo može i mora 
bolje u tome. 

19) Uvijek može bolje 
20) Razvoj gospodarstva i otvaranje novih radnih mjesta jer svi ovi projekti neće imati 

svrhu niti će se moći financirati. Bolja suradnja s ostalim institucijama na razini grada. 
Ulaganje u školstvo. Više brige o djeci s invaliditetom, njihovom školovanje i poticanje 
rješavanja tog problema na razini županije (izgradnja Centra za djecu s teškoćama i 
sl.). Poticati sve mlade ljude da se uključe u rad i događanja ovoga grada, svojim 
idejama i organizacijom (mlade ljude koji ne želi biti i nisu politički opredijeljeni, a 
imaju znanje i mogućnost). Inače će u gradu ostati samo oni sa stranačkim 
iskaznicama. 

21) Manje prijedloga i kritika, na kraju staviti osvrt/ kritike i ideje. Ljudi ne žele gubiti 
vrijeme, izgubis interes dok natipkaš sve. 

22) Korisna i potrebna anketa ali preduga. Nepotrebno je baš sva polja označiti kao 
obavezna, pogotovo obrazloženja 

23) Razmislite o otvaranju staračkog doma u Kutjevu. Prijeko potrebno mjesto za naše 
starije jer su domovi prepuni, a isto tako otvaranje novih radnih mjesta. 

24) Postavite kontejnere ili kante za lampione na groblju. Postavite samoposlužni pult za 
alat za čišćenje i uređivanje grobova. NIKAKO i NIKADA nemoite rušiti stare 
nadgrobne spomenike kao što se prijeti na naljepnicama ako se ne jave vlasnici. Takav 
bi kulturocid vjerojatno bio podložan inspekcijskom nadzoru i kaznenom progonu. 
Božićnicu i uskrsnicu dodijelite i onima koji nemaju ni mirovinu. 

25) Slabo se gleda interes grada i građana. Guraju se isti ljudi i iste djelatnosti, a u Kutjevu 
fali proizvodnja, kvalitetna trgovina sa mješovitom robom. Dopušta se pojedincima da 
nas pljackaju s cijenama. 

26) Gradonačelnik ne odgovara na pitanja sa web stranice kutjevo.hr, neke ulice u Kutjevu 
nemaju kanalizaciju misli li se što poduzeti u vezi toga. 

27) Za sada nemam 
28) Samo hrabro naprijed! Uvijek može bolje i više! 
29) Nema ih 

 
 
 
 
 
 
 



30) Poradi sigurnosti građana, izmijeniti oštećen nogostup u ul. Republike Hrvatske, kao i 
dovršiti nogostup u ul. Matije Gupca, jer se dosta ljudi kreće tijekom cijele godine, a 
osobito od proljeća do jeseni po samoj prometnici ul. M. Gupca, što spriječava 
normalno odvijanje prometa, jer kolnik nije namijenjen ni za mimoilaženje dva vozila, 
a kamoli kada se kreću radni strojevi i sl. Nadalje privući neki malo veći trgovački lanac 
kao što je bio KTC, kako bi se sve moglo kupiti na jednom mjestu i po nižim cijenama. 
Kutjevo za sada nema niti jednu stazu namijenjenu za kretanje biciklista. Postaviti 
video nadzor na važnim dijelovima Grada, prometnica, na oba kružna toka ul. R. 
Hrvatske u koordinaciji s policijom, kako bi se preventivno djelovalo na motorista i 
druge sudionike u prometu da poštuju prometne propise, a ne da se divlja.Sve ostalo 
za samu pohvalu. 

31) Više uređenja grada kada su neke manifestacije a ne se ograničiti samo na jednu 
lokaciju. cijeli grad treba biti ukrasiti. izložbe sa zanimljivim temama povijesti kutjeva 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


